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Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 

Zaaknummer Z-23-482395 
Documentnummer DOC-24-801995 
Naam commissielid S. Visser 
Fractie CU 
Onderwerp Commissievragen CU raadscie. 29-2 agendapunt 8.2 Pilot 

Erfmolens  
Datum waarop de vraag is 
gesteld 

26 februari 2024 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 
Portefeuillehouder  
Afdeling  

 
 

1.  Er zijn  nu 5 initiatieven geselecteerd. Op basis van welke criteria worden deze 
getoetst voordat het opgenomen wordt in het beleidskader? En hoeveel erfmolens 
laten we toe in de toekomst? 

antwoord  We houden ons aan het raadsbesluit  van 1 juni 2023. Dat betekend dat we eerst deze 
5 molens willen gaan realiseren. Daarna wordt de pilot geëvalueerd en als dat leidt tot 
mogelijke beleidsaanpassingen worden deze eerst weer ter vaststelling voorgelegd 
aan de raad. 

2. Er mag niet aangeleverd worden aan het net. Hoe kan dat gecontroleerd worden? En 
wordt dat gecontroleerd? 

Antwoord Dit gaan we niet controleren. We hebben gekeken naar het huidige verbruik in relatie 
tot wat er naar verwachting wordt opgewekt. Als dit meer is dan het verbruik dan 
wordt er in principe terug geleverd. We hebben getoetst op  maximaal 100% opwek 
ten opzichte van gebruik. 
 

3. Aanvraag 12 wordt goedgekeurd o.a. op basis van locatie buitengebied. Er wordt bij 
dit adres niet vermeld waar de molen komt, anders dan inpassing. Echter, dit adres is 
heel dicht op een woongebied zowel aan de achterkant alsook aan de overkant. 
Heeft er participatie plaatsgevonden met de bewoners in dit gebied? en zijn er 
kaders opgenomen over hoeveel meters deze molens minimaal van bewoning af 
moeten staan. 

Antwoord We hebben alle initiatieven getoetst aan de provinciale verordening wat betreft 
ligging in het landelijke gebied. De 5 geselecteerde initiatieven liggen hier allemaal in. 
Ook bevinden ze zich  op voldoende afstand van bestaande bebouwing. Dit zijn 
bedrijfsgebouwen We hebben de initiatiefnemers ook gevraagd om aan te geven 
hoe ze omgaan met omgevingsbelangen. Ook dit vormt nog onderwerp van het 
vervolgtraject.   

 


